Sustainable Schools Initaitive 51st Edition



مبادرة المدارس المستدامة النشرة الـ51 النشرة الـ51

Dear Teacher,

The Sustainable Schools Initiative congratulates you on Eid Al Adha, wishing you a great time with you family and loved ones. sincere thanks and appreciation to all coordinators, teachers and schools participating in the current cycle of the Sustainable Schools Initiative reports.

Schools earn Green Stars from 1 to 5 based on their sustainability efforts. The higher the star rating, the higher the level of recognition the school receives!

Green Stars, a two-phase process, whereby each school's reporting of all SSI components is compiled, and it is assigned a colour (red, orange, yellow or green) based on its score.

Over the following year, all schools have the opportunity to enhance its rankings and work hard to achieve the highest rank in green stars. The Green Stars rating ranges from five stars, awarded to the best performing schools, to one star, awarded to schools which has significant improvements to make.

المعلم الفاضل،

تهنئكم مبادرة المدارس المستدامة بمناسبة عيد الأضحى المبارك، أعاده الله علينا وعليكم باليمن والبركات، وكذلك تتقدم المبادرة بجزيل الشكر والتقدير لجميع المنسقين، والمعلمين والمدارس المشاركة في الدورة الحالية لتقارير مبادرة المدارس المستدامة

وفقًا لجهودها في مجال الاستدامة، يتم منح المدارس نجومًا خضراء من واحد إلى خمسة. كلما ارتفع تصنيف النجوم، زاد مستوى التقدير الذي تحظى به المدرسة.

نظام النجوم الخضراء، عملية من مرحلتين يتم فيها جمع تقارير كل مدرسة عن جميع عناصر المبادرة، ومن ثم تصنيف المدرسة بناءً على درجاتها ضمن فئة لونية محددة (أحمر، برتقالي، أصفر، أو أخضر).

خلال العام التالي، تُتاح الفرصة أمام كافة المؤسسات التعليمية لتعزيز تصنيفاتها والعمل الدؤوب لتحقيق أعلى مرتبة في مبادرة تصنيف المدارس بالنجوم الخضراء على نظام من خمس درجات، عيث تُمنح المدارس ذات الأداء الأفضل خمس نجوم، بينما تُمنح المدارس التي لديها مجال واسع للتحسين في مجال الاستدامة نجمة واحدة.

Have you visited e-Green platform recently?



Launched in 2023



Reached 3594 people



Issued 7875 certificates



13 Courses on the local environment in Abu Dhabi and ways to preserve it.

Embark on a journey of knowledge with e-Green

هل قمت بزيارة منصة التعليم الإلكتروني الخضراء مؤخرا؟











13 دورة ملهمة عن البيئة المحلية في أبوظبي وكيفية المحافظة عليها.



إبدأ رحلتك التعليمية مع منصة التعليم الإلكتروني

